

Il entrera en vigueur conformément aux dispositions de l'article 26 du Pacte.

Une copie certifiée conforme du présent protocole sera transmise par le Secrétaire général à tous les Membres de la Société.

Fait à Genève, le cinq octobre mil neuf cent vingt et un, en un seul exemplaire, dont les textes français et anglais feront également foi et qui restera déposé dans les archives du Secrétariat de la Société.

It will come into force in accordance with the provisions of Article 26 of the Covenant.

A certified copy of the present Protocol will be transmitted by the Secretary-General to all Members of the League.

Done at Geneva, on the fifth day of October, one thousand nine hundred and twenty-one, in a single copy, of which the French and English texts are both authentic and which will be kept in the archives of the Secretariat of the League.

Le Président de la deuxième Assemblée : President of the Second Assembly :

*van Karnebeek*

Le Secrétaire général :

Secretary-General :

*Eric Drummond*

*E. H. Walton*

(Afrique du Sud — South Africa)

*Hayashi*

(Japon — Japan)

*F. S. Noli*

(Albanie — Albania)

*V. Salnais*

(Lettonie — Latvia)

*V. Wellington Koo*

(Chine — China)

*Galvanauskas*

(Lithuanie — Lithuania)

*A. J. Restrepo*

(Colombie — Colombia)

*Mikael H. Lie*

(Norvège — Norway)

*Herluf Zahle*

(Danemark — Denmark)

*A. Struycken*

(Pays-Bas — Netherlands)

*Ant. Piip*

(Esthonie — Esthonia)

*Prince Arfa-ed-Dowleh*

*Emir Zoka-ed-Dowleh*

(Perse — Persia)

*Vittorio Scialoja*

(Italie — Italy)

*Olszowski*

(Pologne — Poland)